

Sisältö

Artikkeleita

<i>Tolvanen, Matti – Tarukannel, Veijo: Näyttöratkaisu hallintolainkäytössä</i>	1107
<i>Kotkas, Toomas: Hallinto-oikeudellisen harkintavaltaopin päivitys kotimaisen sosiaaioikeudellisen lainsäädännön valossa</i>	1130
<i>Rautiainen, Pauli: Moninaisuudessaan yhtenäinen Eurooppa: konsensusperiaate ja valtion harkintamarginaalioppi</i>	1152
<i>Simonen, Katariina: Suojeluvastuu ja sotilaallinen väliintulo</i>	1172
<i>Pihlajarinne, Taina: Keskustelupalstojen ylläpitäjien vastuu: EU-sääntelystä kansalliseen oikeuteen – sananvapausrikkokset ja tekijänoikeusrikos</i>	1192
<i>Lavonen, Heli: Konfiskaatiopuitemääräyksen tulkintavaikutus ja menetettäväksi tuomittavan rikoshyödyn määrittäminen</i>	1215

Oikeuskäytäntöä

KHO 2011:40 – Liikesuhteesta kieltäytyminen, tuotteen ominaisuudet ja hinnoittelu määräävän markkina-aseman väärinkäytön kiellon näkökulmasta. (<i>Katri Havu</i>)	1237
Henkilöyhtiön arvon määrittämisestä osituksessa – ratkaisun KKO 2011:2 arviointia. (<i>Hanna Savolainen</i>)	1246

Kirjallisuutta

Väätänen, Ulla: Oikein ja joutuisasti. Joutuisuus hyvän hallinnon ja oikeusturvan takeena hallintotoiminnassa. (<i>Matti Niemivuo</i>)	1255
Vahtera, Veikko: Osakeomistuksen riski ja sääntely. (<i>Ville Pönkä</i>)	1262
The Library of Essays in Contemporary Legal Theory: The Methodology of Legal Theory, Vol. I; Legal Theory and the Social Sciences, Vol. II; Legal Theory and the Legal Academy, Vol. III. (<i>Raimo Siltala</i>)	1267
Toimitukselle saapunutta kirjallisuutta	1282

Personalia

Eero Backman in memoriam (<i>Raimo Lahti</i>)	1283
---	------

Tiedoksi

Tämän numeron kirjoittajat	1288
----------------------------------	------

English Summaries of the Articles	1289
---	------

Inhalt

Tolvanen, Matti – Tarukannel, Veijo: Lösung zur Beweisführung in der Verwaltungsrechtsprechung; *Kotkas, Toomas*: Aktualisierung der verwaltungsgerichtlichen Ermessensbefugnislehre unter Achtung der innerstaatlichen sozialrechtlichen Rechtsvorschriften; *Rautiainen, Pauli*: Ein in Vielfalt geeintes Europa: das Konsensprinzip und die Beurteilungsspielraumlehre des Staates; *Simonen, Katariina*: Schutzverantwortung und militärisches Eingreifen; *Pihlajarinne, Taina*: Verantwortung der Administratoren von Internetforen: von den EU-Regelungen bis zum innerstaatlichen Recht – Meinungsfreiheitsverletzungen und Urheberrechtsverletzung; *Lavonen, Heli*: Auslegungswirkung eines Konfiskationsrahmenbeschlusses und Festlegung der Einziehung von Erträgen aus Straftaten; *Rechtsprechung*; *Literatur*; *Personalia*; *Mitteilungen*; *Zusammenfassungen der Artikel auf Englisch*

Contents

Tolvanen, Matti – Tarukannel, Veijo: Decision on evidence in administrative judicial procedure; *Kotkas, Toomas*: Updating the theory of discretion in administrative law: The case of Finnish social law; *Rautiainen, Pauli*: Variable, unified Europe: The consensus principle and the state's margin of discretion; *Simonen, Katariina*: Responsibility to protect and military intervention; *Pihlajarinne, Taina*: Liability of discussion forum administrators: From EU law to domestic law – freedom of speech and copyright offences; *Lavonen, Heli*: Interpretation effect of the Framework Decision on Confiscation and the assessment of forfeited proceeds of crime; *Legal Cases*; *Literature*; *Personalia*; *Information*; *English Summaries of the Articles*